

《单词百科:neuroendocrine是什么意思?neuroendocrine怎么发音?neuroendocrine的解释和用法》

英语单词neuroendocrine是什么意思?neuroendocrine怎么读?neuroendocrine怎么发音?简答网为您整理了neuroendocrine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



neuroendocrine怎么读

neuroendocrine的读音:[nju:r 'end kra n]

neuroendocrine的意思

1、adj.神经内分泌的;

neuroendocrine的双语例句

1、The HPA axis is part of the neuroendocrine system that manages stress.

HPA轴是应对压力的神经内分泌系统.

2、Carcinoid tumor of appendix is a of neuroendocrine tumor with low malignancy and comparatively good prognosis.

阑尾类癌是一种神经内分泌肿瘤,恶性程度低,预后较好.

3、The amygdala is an executor of stress behavioral, autonomic and neuroendocrine responses.

杏仁核是应激性行为反应以及自主神经和神经内分泌反应的执行部位.

4、Conclusion: Small cell neuroendocrine carcinoma is rare neoplasms of the breast.

结论乳腺小细胞神经内分泌癌十分罕见.

5、One-year rate was 81.1 % in pancreatic neuroendocrine tumor patients and 83.4 % in carcinoid patients.

胰腺神经内分泌肿瘤患者的一年生存率为81.1%,而类癌患者的一年生存率为83.4%.

6、One-year survival rate. % in pancreatic neuroendocrine tumor patients and 83.4 % in carcinoid patients.

胰腺神经内分泌肿瘤患者的一年生存率. %,而类癌患者的一年生存率83.4%.

7、Under specific enviromental information, neuroendocrine cells produce and secrete diapause hormone (DH).

在特定的环境条件信息下,神经分泌细胞产生和分泌滞育激素 (DH).

8、Small cell lung cancer is neuroendocrine neoplasm and origins from APUD (amine precursor uptake decarboxylation) cell.

小细胞肺癌是神经内分泌肿瘤,起源于APUD (胺前体摄取脱羧化) 细胞.

9、Metamorphosis of an insect may be ametabolous hemimetabolous, or holometabolous. Neuroendocrine and endocrine secretions control metamorphosis.

昆虫的变态可以是无变态型、渐变型,不完全变态型和完全变态型.
神经分泌和内分泌控制变态行为.

10、AIM: In order to investigate the regulation of neuroendocrine system up-pathway

by immunity.

摘要目的: 探讨免疫对神经内分泌系统的上行调节通路.

11、 Objective To recognize and understand further nasal neuroendocrine carcinoma (NNC), improve the diagnosis and therapeutic effect.

目的研究鼻神经 内分泌 癌的正确诊断和治疗, 以改善其治疗效果.

12、 Immunohistochemically, the spindle squamous cell carcinoma was lack of differentiation of the neuroendocrine carcinoma.

标记显示 梭形细胞型鳞状细胞癌缺乏神经内分泌分化.

13、 Objective : To study the diagnosis , pathological characteristics and treatment of gastrointestinal neuroendocrine carcinoma (GNEC).

目的: 探讨胃肠道神经内分泌癌的临床诊断、 病理学特点和治疗.

14、 Objective To study the clinicopathological features of thymic neuroendocrine carcinoma (TNC) and its differential diagnosis.

目的探讨胸腺神经内分泌癌 (TNC) 的临床病理特征及鉴别诊断.

15、 Psychological stress causes the change of neuroendocrine system and makes an influence on organism function.

心理应激引起神经内分泌系统的改变, 从而对机体功能产生影响.

以上是简答网为您整理的neuroendocrine怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于neuroendocrine的用法、neuroendocrine的释义、neuroendocrine的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/neuroendocrine>